
 7102סיכום מאי 

 גם החודש, כמו בחודש הקודם מתמקדת הפעילות  בעיקר סביב:

 

הכנה לקראת שני ביקורי הסמכה מטעם ארגון הקלאבהאוס העולמי )חידוש הסמכה 

תהליך בקלאבהאוס עמית בנצרת עילית והסמכה ראשונה לקלאבהאוס ירושלים(:  

ח מסודר לארגון העולמי, למידה חגיגית “ ( בקבוצות דיון ושלחית דו (self studyחקר עצמי   

 אודות מהות תהליך ההסמכה ואופן התנהלותו.

 

התארגנות לקראת כנס ארצי מטעם קואליציית הקלאבהאוס בישראל בנושא מודל 

בכנס ישתתפו חברי קהילות הקלאבהאוס, נואמים מארגון התעסוקה של הקלאבהאוס:  

בלסברג, נועה ‘  ראלף בילבי, רובי וורספן וסרג   -הקלאבהאוס העולמי )נציגי ביקור ההסמכה(  

יחזקאל טלר, נשיא מכללת ‘  רכזת התעסוקה הארצית מטעם משרד הבריאות, פרופ   -לוי  

גורדון המארח את הכנס. מוזמנים לכנס שותפים לעשייה של חמשת מרכזי הקלאבהאוס 

)חברי ועד מנהל, מועצות מייעצות, מעסיקים, תורמים, אנשי שיקום וטיפול, משפחות ועוד( 

 חברים וצוות מכל הקהילות. -וכמובן 

 

 הכנות לכנס העמותה באילת בתחילת חודש נובמבר!!!
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 חגים ואירועים

. מהו עבורנו יום הזיכרון –הדלקנו נר זיכרון וקיימנו מפגש בו  קיימנו שיתוף  -יום הזיכרון לחללי צבא הגנה לישראל   

ציינו את החג על פי המנהג הישראלי הנפוץ באוכל טעים על האש. -יום העצמאות   

מדורה, פיתות בטבון ואוכל הנעימו לנו את החג. -ג בעומר “ל  

אישיים ושל כלל הקלאבהאוס, כמו: שיפוץ, קבלת  —ציון ביכורי השנה בקלאבהאוס  -קיימנו טקס קצר  -שבועות 

 חברים ואנשי צוות חדשים ועוד, וכמובן.... אוכל חלבי טעים לחיך.

 

 היחידה הקולינרית

ברגשות מעורבים נפרדנו מגיא שהיה חבר צוות כשנתיים ביחידה 

הקולינרית. התרגשנו עם גיא ואיחלנו לו דרך צלחה בכל תחום 

שיבחר בו. למרות מפגש הפרידה, גיא בחר להמשיך ולהגיע 

 בהתנדבות לקבוצת התיאטרון, כך שאנו ממשיכים ליהנות מחברתו.

לאחר עזיבתו של גיא, עברה ורד מתחום התעסוקה ליחידה 

 הקולינרית לצידה של שירן וחברי היחידה כולה.

 ערב משפחות

כמידי שנה הזמנו את בני המשפחות להכיר את המקום. 

התכנית כללה סיפור אישי מרגש, שיתוף של חברים בתהליך 

שהם עוברים בקלאבהאוס, סיפרנו על סדר היום שלנו 

בקלאבהאוס. בנוסף היו מספר קטעי שירה. החלק השני היה 

 . שירים עבריים מכל הזמנים –בהנחייתו של דקל טרי 

לקראת תהליך ההסמכה בחודש יוני, אנו 

עוסקים רבות בהתארגנות לקראת הביקור, 

ומחכים בהתרגשות רבה לתוצאותיו. עומד 

בפנינו שבוע עמוס במפגשים, הן 

בקלאבהאוס והן מחוצה לו.  אנו מחזיקים 

אצבעות לאחים שלנו בירושלים ומאחלים 

 לכולנו הרבה הצלחה והסמכה קלה.....
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 צוות גינון

צוות גינון  המפואר בסיוע חנן 

הסטודנט, פעל במרץ רב תחת 

השמש הקופחת והקימו גינה 

 מרשימה לתפארת העיר טבריה.

 

 

 נכון שחם אש בטבריה אבל... 

 לנו יש את הכינרת.... 

ג בעומר לחוף סוסיתא “ נסענו לכבוד ל 
רחצנו במי הכינרת המרעננים,   -והתפנקנו  

אכלנו בלי הפסקה ‘,  הכנו פיתות על הסאג 
אבטיח ומתוקים ובסוף ארוחת צהרים 

משחק כדורשת ברמה   -מפנקת... והשיא  
 של הליגה הארצית. כפיים.

 סדנת תעסוקה ייחודית

לסדנה הצטרפו אלינו אורחים נכבדים: נועם שלסקי מהוועד 

המנהל של העמותה ומיכל חכמון מנהלת משאבי אנוש 

חברת עמיעד. מטרת הביקור הייתה לשמוע ולהשמיע את 

הצרכים התעסוקתיים שלנו ולהיעזר בהם ליצירת קשרים 

נוספים. שמחנו והתרגשנו מהביקור. זוהי תחילתה של ידידות 

 מופלאה וגיבוש מועצה מייעצת בעתיד הקרוב... 

בנוסף, גניה חברתנו היקרה שמתמידה בעבודה כבר למעלה 

משלושה חודשים, שיתפה אותנו בחוויות בהצלחות 

 ובאתגרים לאורך תקופה זו,

 היה מרתק! 

 

 ג בעומר חם אש!“ל



 ביקור מתאמי שיקום בקלאבהאוס

התקיים פורום מתאמי טיפול  אצלנו בקלאב. הקלאבהאוס גדל ואתו גם מספר מתאמי   5\ 01-ב  

הטיפול ולכן הזמנו אותם לבוקר נחמד שמטרתו היא חשיפה לעבודה ולעשיה המשמעותית  הנעשית 

בקלאב וכן גם למודל. לאחר ארוחת בוקר שווה שיתפנו את מתאמי הטיפול במספר נתונים, למדנו 

 סוגיה הקשורה לעבודתנו וביקשנו מהם רעיונות לשיתופי פעולה עתידיים. 
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 טקס חניכת קומפוסט

כבר שנה שבמטבח מפרידים אשפה 
וזורקים את האשפה האורגנית לקומפוסט 

 מרוחק...  

יגעת  החלטנו לוותר על ההליכה המי
ולהקים פח למטה בחצר. יצרנו קשר עם 

והם ארגנו לנו פח ובנוסף “  מהפח ירוק ” 
באו למפגש והסבירו לנו על החשיבות של 

 הפרדת אשפה. 

ה  י ה י ש ו ח  פ ה ת  כ י נ ח ל ס  ק ט ו  נ מ י י ק
 בהצלחה!

 

 

 

 בניית צוות שייכות וחברות

ת  ל י ה ק ל  ש ת  י ת ו ע מ ש מ ה  ל י ד ג ת  ו ב ק ע ב
קלאבהאוס ירושלים, הגענו להחלטה קהילתית כי 
קיים צורך בצוות חדש שיהיה אחראי על כל 
תהליך הקליטה של החברים החדשים, הקשר 
הראשוני שלהם על הקלאב, מציאת תעסוקה 
המתאימה להם בקהילה ותחושת שייכות. לכן 
בחודש האחרון התחלנו להקים צוות חדש בשם 
 ! וחברות" שיענה על צרכים אלו יכות  "שי
 מתרגשים ומצפים להניב פירות מהצוות החדש.   

ק“פרויקט פק  

כמה מחברי הקלאבהאוס נסעו למכללת   5..0-ב 
מבח"ר בבני ברק כדי להציג בפני סטודנטים לעו"ס את 

הילתי(. הפרויקט קלאבהאוס ק רויקטפ) פק"ק פרויקט ה
התמקד סביב הנושא של הסטיגמה שיש אצל אנשי 
לק  כח ם.  י דד מו מת ה עם  ע  במג ם  אי ב ה ע  צו מק
מהתוכנית, הראנו סרטון מדהים. החברים דיברו על 
חוויותיהם האישיים עם אנשי מקצוע. לבסוף דיברנו על 
הקלאבהאוס בתור מקום שדוגל בגישת עבודה 
משותפת. הסטודנטים מאד התרשמו מהפרויקט והיו 

 . פידבקים טובים


